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EMS EMS12A 6-5-2020 5. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting 2021-2024 
RHC Het Flevolands Archief

Gedeputeerde Appelman houdt de Staten op de hoogte van 
significante ontwikkelingen t.a.v. de terugtrekking van de 
Rijksoverheid uit alle Regionale Historische Centra en de daarbij 
behorende consequenties.

SGP Berg, J. van 
den 

CZ-FZ 18-10-2021 In november zal een mededeling aan de Staten worden toegezonden over de stand van zaken ontwikkelingen. 
Daarnaast wordt gemeld dat het onderwerp staat geagendeerd voor de vergadering van het Algemeen Bestuur HFA (Het 
Flevolands Archief) in december 2021; de Staten zullen hierover in januari 2022 nader worden geïnformeerd.

EMS EMS26 26-8-2020 4. Realisatie N307 Roggebot-
Kampen

Gedeputeerde zegt toe dat er medio 2023 aan de Staten een 
Statenvoorstel wordt voorgelegd over de definitieve discontovoet, 
de afkoopsom voor het toekomstig onderhoud van de brug en de 
consequenties daarvan (D66/PVV/SGP).

D66,PVV,SG
P

Reus, J. de INFRA 3-11-2020: Toezegging moet gewijzigd worden in: Gedeputeerde informeert PS medio 2023 over de definitieve discontovoet, de 
afkoopsom voor het toekomstig onderhoud van de brug en de consequenties daarvan.
10-7-2023: De nodige informatie wordt verzameld. De verwachting is dat gevraagde informatie eind Q3 2023 aangeboden kan 
worden.

RND RND33 30-9-2020 5. Maaibeleid Gedeputeerde communiceert de uitkomst van het onderzoek over 
het maaien van sloten met de staten.

GroenLinks Hofstra, H.J. S&B 21-06-2021: Dit betreft het project: 'Aangepast Slootkantenbeheer voor biodiversiteit en bodem'. Provinciale Staten wordt 
eind dit jaar geïnformeerd over de voortgang van het project.
18-10-2021: Geen wijzigingen.
07-02-2022: Het project Aangepast Slootkantenbeheer voor biodiversiteit en bodem - vanuit Actieplan Biodiversiteit, POP3 
Waterprogramma en Landbouw Meerdere Smaken, Actieplan Bodem en Water - is aan het eind van het 2e projectjaar. Er 
komt een tussentijdse rapportage met de bevindingen tot nu toe in het project.  Hierover wordt u in de 2e kwartaal 
geïnformeerd inclusief een doorkijk voor het vervolg. 
Het project draagt bij aan biodiversiteit, bodem- en waterkwaliteit en ontwikkeling kringlooplandbouw. Door een ander 
maaibeheer van agrarische slootkanten vergroten wij de biodiversiteit van slootkanten vergroten, door het maaisel af te 
voeren en in te zetten als bron voor organisch stof verbeteren wij de water- en bodemkwaliteit. Het project koppelt 
verschillende beleidsthema’s integraal aan elkaar.
31-10-2022 Gedeputeerde De Reus heeft gedeputeerde Hofstra gevraagd en afgesproken dit onderwerp over te dragen aan 
Hofstra
10-7-2023 Op dit moment worden de resultaten van de monitoring na 3 pilotjaren definitief verwerkt als afronding van dit 
project. 
Op basis van de positieve ervaringen in de 3 pilotjaren hebben we samen met  het waterschap Zuiderzeeland cofinanciering 
geregeld zodat in de nieuwe GLB-periode binnen het nieuwe verbrede ANLb vanaf dit jaar een start gemaakt is met dit 
nieuwe beheerpakket. 
Na de zomer vindt eindterugkoppeling plaats aan PS, over de vorm wordt nog nagedacht.

EMS EMS41 3-2-2021 7. Begrotingswijziging integraal 
dekkingsvoorstel MKB-deal

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat hij 1 maal per kwartaal de 
Staten informeert over  het proces, voortgang en de resultaten van 
de MKB-deal (gedurende het traject van 19 maanden) (PVV).

PVV Jansen, C.A. S&B 21-06-2021: De MKB-deal gaat in juni 2021 van start. Begin juni 2021 zal PS geinformeerd worden over deze start (nulmeting). 
In september 2021 zal PS de eerste kwartaalrapportage ontvangen.
18-10-2021: De MKB-deal (het MKB Schakelteam) is op 1-9-2021 gestart. Omdat de werving van de adviseurs vlak voor de 
zomervakantie 2021 afgrond werd, is besloten om pas na de zomervakantie te starten.  De eerste kwartaalrapportage wordt 
in december 2021 naar PS gestuurd.
07-02-2022: op 21 december 2021 is de eerste kwartaalrapportage naar PS gestuurd (Mededeling #2883455, eerste 
kwartaalrapportage #2883453).
https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/ingekomen-stukken/DOCUVITP-2883455-v4-Mededeling-PS-Eerste-
rapportage-Q4-2021-MKB-Schakelteam.PDF
31-10-2022 Op 31-8-2022 is de tweede kwartaalrapportage naar PS gestuurd (# 2979746).
16-01-2023 op 21-22-2022 is de derde kwartaalrapportage naar PS gestuurd (#3049120).

31-10-2022 Aanhouden tot de 
laatste rapportage naar PS 
gestuurd wordt.
16-01-2023 Aanhouden

RND & EMS RND62 19-5-2021 3. Perspectiefnota Gedeputeerde zegt toe bij de evaluatie van de regeling Zon op Dak 
te betrekken of het zinvol is om bij een vervolg het stedelijk gebied 
te betrekken

PvdD Hofstra, H.J. S&B 21-06-2021: De regeling zal in de 2e helft van 2021 geëvalueerd worden.
18-10-2021: Geen wijzigingen.
07-02-2022: We gaan deze evaluatie dit jaar doen we zijn bezig met het onderzoeken van de mogelijke ontwikkeling van een 
stimuleringsregeling voor zon op dak en daarbij zullen we deze toezegging meenemen. 
31-10-2022 De toezegging is meegenomen in de voorbereiding voor de vervolgaanpak zon op dak. Gedacht wordt aan een 
aanpak gericht op zon op grote bedrijfsdaken en tegelijk het aansluitprobleem (netcongestie) van grote PV-systemen op te 
lossen. Deze kunnen zowel in het buitengebied als in het stedelijk gebied liggen. Nadere uitwerking volgt.
10-07-2023 Voornemen tot nadere uitwerking is opgenomen in de Voortgangsnotitie RES Flevoland van april 2023 in de vorm 
van een uitvoeringsstrategie maar deze is nog niet gereed.

18-10-2021: Toezegging laten 
staan tot nadere uitwerking. 
31-10-2022 Toezegging laten staan 
tot nadere uitwerking
10-07-2023 Toezegging laten 
staan tot uitvoeringsstrategie 
uitgewerkt is. 

RND RND66 26-5-2021 9b. Perspectiefnota 2022-2025 Gedeputeerde Jan de Reus zegt toe dat in de uitwerking van de 
100.000+ woningen onderzoek naar woningen op water wordt 
meegenomen en dat hij er op redelijke termijn bij de staten 
terugkomt.

D66 Reus, J. de GE Wij laten de komende maanden een inventarisatie uitvoeren, samen met de gemeenten en komen in Q2 van 2022 met de 
uitkomsten. 20-9-2022: Het onderzoek naar woningen op water is opgestart, maar binnen het kleine team wonen wordt 
momenteel prioriteit gegeven aan de voorbereiding van de Woondeal. De resultaten van het onderzoek worden naar 
verwachting begin 2023 aan PS aangeboden. 20-1-2023: afhandeling hiervan vindt plaats in het tweede kwartaal. 26-05-2023: 
Door de focus op de Woondeals in de afgelopen maanden (met een krappe formatie) hebben we dit onderwerp tijdelijk 
terzijde moeten leggen, maar we gaan het onderzoek in Q3 2023 uitvoeren.

EMS EMS54 26-5-2021 9b. Perspectiefnota 2022-2025 Gedeputeerde Appelman zegt toe bij de ontwikkeling naar een huis 
van de democratie de poortjes en toegankelijkheid en de grondwet 
artikel 1 mee te nemen.

D66 Berg, J. van 
den 

CZ 29- 6-2021 In overleg met provinciesecretaris en directeur Concernzaken is de voortgang / huidige stand van zaken van het 
project Provinciehuis, Duurzaam en Gastvrij besproken. Genoemde zaken worden meegenomen in de inventarisatie en 
ontwerpfase.
11-01-2023 Concept van inrichtingprincipes besproken in de gecombineerde BO Commissie van 11 januari 2023. Besluit staat 
op de agenda als hamerstuk voor PS van 25 januari 2023. 

EMS EMS57 16-6-2021 3. Zomernota
(integrale commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe het onderwerp “Talent kleurt 
Flevoland” in de tweede helft van dit jaar beeldvormend te willen 
agenderen.

JA21 Jansen, C.A. S&B 18-10-2021: Vanwege het zwangerschapsverlof van de beleidsmedewerker vanaf begin december heeft het onze voorkeur om 
Talent kleurt Flevoland in het tweede kwartaal van 2022 beeldvormend te agenderen, indien PS hier geen bezwaar tegen 
hebben.       
31-10-2022: Vanwege verschuivingen in de personele bezetting van het project en het zwangerschapsverlof van de 
beleidsmedewerker is het niet gelukt om Talent kleurt Flevoland beeldvormend te agenderen in het tweede kwartaal van 
2022. Indien PS hier geen bezwaar tegen hebben, wordt dit alsnog geagendeerd in het eerste kwartaal van 2023.
19-04-2023 Talent kleurt Flevoland valt onder deelopgave menselijk en sociaal kapitaal en wordt meegenomen bij het 
vaststellen van het Nieuw Economisch Beleid door de staten.
10-07-2023: Talent kleurt Flevoland valt onder deelopgave menselijk en sociaal kapitaal en wordt meegenomen bij het 
vaststellen van het Nieuw Economisch Beleid door de staten. In juli wordt het Nieuw Economisch Beleid vastgesteld in PS. 

19-04-2023 Aanhouden.
10-07-2023 Aanhouden.

EMS EMS68 22-9-2021 6. Impuls beheer en onderhoud 
landschaps-kunstwerken

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om in het 1ste kwartaal van 2022 
de goede afspraken met de eigenaren aan PS kenbaar te maken 

ChristenUni
e, 50PLUS, 
PvdD

Berg, J. van 
den 

S&B 18-10-2021: Wordt ambtelijk opgepakt.
07-02-2022: Geen wijzigingen.
31-10-2022 Zodra de afspraken bekend zijn worden PS hierover geïnformeerd. 
16-01-2023 Geen wijzigingen
10-07-2023 Geen wijzigingen

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden
10-07-2023 Aanhouden

EMS EMS69 22-9-2021 6. Impuls beheer en onderhoud 
landschaps-kunstwerken

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om in het 1ste kwartaal 2022 de 
samenstelling van het menggranulaat (Aardzee), zonder 
verontreinigingen,  aan de Staten te melden.

JA21 Berg, J. van 
den 

S&B 18-10-2021: Wordt ambtelijk opgepakt.
07-02-2022: De samenstelling is op dit moment nog niet bekend. Zodra dit bekend is worden PS hierover geïnformeerd.  
31-10-2022 Geen wijzigingen
16-01-2023 Geen wijzigingen
10-07-2023 Geen wijzigingen

16-01-2023 Aanhouden
10-07-2023 Aanhouden

RND RND87 16-12-2021 5. geheimhouding Gedeputeerde Smelik zegt toe - mede namens gedeputeerde 
Rijsberman- binnen twee jaar – in de volgende statenperiode - de 
geheimhouding op het toezichtsplan OVP op te heffen dan wel te 
verlengen. Dit wordt op verzoek van  de voorzitter door de griffie 
bewaakt vanwege de lange termijn.

50plus Hofstra, H.J. CZ 13-7-2022 Wordt na het zomerreces samen met de griffie opgepakt.
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RND RND90 22-12-2021 4. Bijpraatsessie stikstof Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat wanneer de stikstofbank gevuld 
wordt er gekeken zal worden welke informatie gedeeld kan worden 
met de staten, met inachtneming van de AVG regels. Hierover zullen 
de statenleden worden geïnformeerd. 

JA21 Klopman, J. S&B 07-02-2022: De stikstofbank kan gevuld worden als het AERIUS instrument daarvoor geschikt is. Vooralsnog is niet de 
verwachtigng dat dit (conform Rijksplanning) voor half maart gaat plaatsvinden. Hierna wordt PS geïnformeerd.
31-10-2022 De wijzigingen en update van Aerius staat gepland voor november 2022.
16-01-2023  De wijzigingen en update van Aerius is uitgesteld en staat nu gepland voor 26 januari 2023

RND RND92 12-1-2022 7, Vaststellen Ontwerp Verordening 
inzake wijziging omvang en 
begrenzing wildbeheereenheden in 
Flevoland

De gedeputeerde zegt toe om na 2 jaar vanaf de inwerkingtredingen 
van de nieuwe verordeningen te evalueren. 

JA21 Hofstra, H.J. S&B 07-02-2022: Dit staat gepland voor juni 2024.
31-10-2022 Geen wijzigingen

EMS EMS81 2-2-2022 5.Rekenkamerbrief - 
Vooronderzoek intrekking OV-
concessie IJssel-Vecht

Gedeputeerde zegt toe de Staten op de hoogte brengen wanneer GS 
verwacht de resultaten n.a.v. het uitvoeren van de aanbevelingen te 
behalen.

JA21 Reus, J. de CZ 31-10-2022 Ten aanzien van het opstellen van een procedure om de toegang tot geheime stukken beter te faciliteren voor de 
vakafdelingen is aangegeven dat het streven is om deze procedure medio juni gereed te hebben. Deze procedure is in juni 
opgeleverd en gedeeld binnen de ambtelijke organisatie. De procedure sluit aan op de al bestaande interne richtlijn ‘Interne 
toegankelijkheid van informatie’. In de procedure is vastgelegd hoe toegang gegeven kan worden aan medewerkers tot de in 
het systeem beperkte toegankelijke vertrouwelijke documenten en mappen. 
Aan de overige aanbevelingen van de Randstedelijke rekenkamer wordt conform planning gewerkt.

31-10-2022 Aanhouden tot in 
december de procedure is 
opgeleverd.

EMS EMS82 2-2-2022 8.Toekomstbestendige 
gezondheidszorg: Bijdrage 
provincie aan Zorgtafel

Gedeputeerde zegt toe richting 2024 op gezette tijden de Staten te 
informeren over de stand van zaken van en vooruit te blikken op te 
toekomst van de zorgtafel en daarbij de financiële deelname & 
continuïteit mee te nemen

VVD, SGP Simonse, J.N. S&B 31-10-2022  In Q4 ontvangen Provinciale Staten een mededeling met een update over de Zorgtafel Flevoland
16-01-2023 Doel is om Provinciale Staten tijdens een beeldvormende sessie in Q1 te informeren over de voortgang, echter 
hebben wij vernomen van de griffie dat dit mogelijk doorgeschoven wordt i.v.m. drukke agenda van de Staten. 
10-07-2023 4-7-2023 Op 21 december 2022 heeft Provinciale Staten de hierboven genoemde mededeling ontvangen #3052594. 
Daarna is er op 8 februari 2023 een beeldvormende sessie geweest in de commissie EMS, zoals hierboven beschreven. 
Binnenkort ontvangt Provinciale Staten een mededeling met daarin het Flevolandse Regiobeeld dat tot stand is gekomen 
met inzet van veel regionale partners zoals Flever, GGD, Proscoop, Zilveren Kruis, gemeenten en provincie. Het Regiobeeld is 
de basis voor het Regioplan dat de komende maanden wordt opgesteld en waarin de opgaven en prioriteiten voor Flevoland 
worden vast gesteld. 

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden
10-07-2023 Aanhouden

EMS EMS85 31-3-2022 10b. Statenvoorstel Oekraïne 
noodfonds

De commissaris van de Koning zegt toe PS te informeren hoe om te 
gaan met  de mogelijk situatie dat andere regio’s zich in de 
toekomst zullen melden met een vraag om hulp

JA21 Verbeek, L. Bestuur 27-07-2023: Er was sprake van een unieke en acute noodsituatie naar aanleiding van de inval van Rusland in Oekraine en een 
noodvraag van aanliggende Roemeense grensregio Maramures. 
Mocht er in toekomst soortgelijke situaties of hulpvragen voordoen,  zal GS eventuele voorstellen voor noodhulp aan PS ter 
besluitvorming voorleggen.

27-07-2023: Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan

RND RND106 25-5-2022 6. Vragenhalfuurtje Gedeputeerde Hofstra zegt toe dat GS in een oordeelsvormende 
sessie meer informatie zal geven over de gevolgen van de 
toegenomen vertraging van de uitbreiding van het stroomnet in 
Flevoland.

VVD Hofstra, H.J. S&B 31-10-2022 dit punt is besproken tijdens de beeldvormende sessie van 12/10 jl. 
10-07-2023 In overleg met gedeputeerde Hofstra zal er in Q4 van dit jaar een informatiemoment inclusief presentaties vanuit 
de netbeheerders georganiseerd worden voor de Staten

31-10-2022 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan
10-07-2023 Aanhouden tot na 
presentatie aan PS in Q4 dit jaar

08-02-2023: De commissie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren

RND RND112 29-6-2022 11. Perspectiefnota 2023-2026 Gedeputeerde Smelik (namens Gedeputeerde de Reus) zegt toe de 
informatie die er is van de locaties van de aanrijdingen met wild van 
de maand juli 2021 toe te sturen.

PvdD Reus, J. de INFRA 21-11-2022
De gevraagde informatie is nog niet beschikbaar gesteld door partij die deze informatie verzameld, en kan daarom nog niet 
worden gedeeld. De verwachting is dat deze informatie aan het eind van het jaar (2022) beschikbaar komt. 
23-1-2023
De gevraagde informatie is nog niet beschikbaar gesteld door de derde partij die deze informatie verzameld. Eind Q1 '23 
volgt de rapportage met adviezen, wij verwachten in Q2 '23 PS te informeren over de uitkomsten van de rapportage.
10-7-2023
De gevraagde informatie wordt eind Q2  besproken met de derde partij. Dit betreft een rapportage en bijbehorende 
adviezen. In Q3 zal PS geinformeerd worden.

EMS EMS108 31-8-2022 5. Nieuw economisch beleid – 
Verdienvermogen MKB - 
Richtinggevende sessie

Gedeputeerde Appelman zegt toe om het Fondsenlandschap alsook 
de Regionale Ontwikkelingsmaatschappij in de commissie te 
presenteren en dan te bezien of (en zo ja hoe dan) een regelmatig 
agenderen gewenst is.

50PLUS Jansen, C.A. S&B 31-10-2022 : In de commissievergadering EMS op 23-11-2022 is dit onderwerp geagendeerd en zal Horizon Flevoland een 
presentatie geven over de ROM in het algemeen en het fondsenlandschap in het bijzonder.

31-10-2022 Aanhouden in 
afwachting van presentatie op 23-
11-2022. 

RND RND119 28-9-2022 2. Vaststellen agenda Gedeputeerde De Reus zegt toe dat de brief die deze week naar 
minister De Jonge gaat over woningbouw enkel over de kwantiteit 
gaat. Over de kwaliteit worden later de voorstellen voorgelegd aan 
PS.

PvdD, D66 Reus, J. de GE 20-01-2023: is nog actueel 26-05-2023: Is nog actueel en ook een nog jaren voortdurend actueel blijvende toezegging. Voorstel is om deze van de lijst te 
halen.

13-9-2023: de commssie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren 

EMS EMS111 26-10-2022 4. Programmabegroting 2023 
(Integrale commissie)

Gedeputeerde de Reus zegt toe met een mededeling te komen als 
er duidelijkheid is inzake de besluitvorming van de Minister van 
OCW met betrekking tot de Studenten OV-kaart.

SGP Reus, J. de S&B 16-01-2023 De vervoerders en het ministerie zijn nog met elkaar in gesprek over het lopende contract (meetmoment in de 
voertuigen om op basis daarvan de bijdrage van OCW te kunnen bepalen). Er zijn nog geen ontwikkelingen bekend over het 
opvolgende contract.
10-07-2023 Het gebruik van de Studenten OV-kaart in de periode juli-dec 2022 is onderzocht. Het gebruik blijft lager dan in 
2019. De verwachting is dat de vergoeding per 2024 ruim 20% lager zal zijn. Het ministerie van OCW geeft aan dat de herijking 
per 2024 wat haar betreft onverkort doorgaat. 
De definitieve uitkomsten zijn nog niet bekend.

16-01-2023 Aanhouden
10-07-2023 Aanhouden

EMS EMS112 26-10-2022 4. Programmabegroting 2023 
(Integrale commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe de arbeidsmarktproblematiek in 
het onderwijs te agenderen in het bestuurlijk overleg van het 
regionaal werkbedrijf, en Provinciale Staten over de voortgang te 
informeren.

PvdA Jansen, C.A. S&B 16-01-2023 Op de agenda van het Regionaal Werkbedrijf Flevoland (RWF) van de vergadering in december 2022 was geen 
ruimte om het onderwerp te agenderen. Het onderwerp wordt in het eerste bestuurlijke overleg in 2023 geagendeerd.
10-07-2023 Het RWF beraadt zich over het narratief en de governance. 
Wanneer hier meer duidelijkheid over is (najaar) zal de commissie worden geïnformeerd.

RND RND124 26-10-2022 4. Programmabegroting 2023 
(Integrale commissie)

Gedeputeerde Appelman zegt toe met betrekking tot landbouw 
meer samenhang aan te brengen in opgaves vanuit bodem, water en 
klimaat en een duidelijker landbouwperspectief schetsen.

D66 Klopman, J. S&B 10-7-2023: Op 22 maart hebben PS de Landbouw- en Voedselvisie ontvangen. In dit document is de aanpak van Landbouw: 
Meerdere Smaken verder uitgewerkt en geactualiseerd. Hierbij zijn de adviezen van de Randstedelijke Rekenkamer 
betrokken. Voorgesteld is, om deze visie op hoofdlijnen verder in samenwerking met het gebied op te pakken en uit te 
werken, samen met de herziening van de Omgevingsvisie en het Flevolands Programma Landelijk Gebied. De Landbouw- en 
Voedselvisie is opgesteld als antwoord op de moties RND44, RND 48 en toezeggingen RND 142 en RND 124. Voorgesteld wordt 
om de toezegging als uitgevoerd te beschouwen

10-7-2023: Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van de lijst over te 
gaan.

13-9-2023: de commssie wil 
de toezegging nog niet 
afvoeren 

EMS EMS114 9-11-20222 10.b. Programmabegroting 2023 Gedeputeerde De Reus zegt toe n.a.v. motie 14 (Roggebot) via 
raadpleging van de eigen organisatie en Staatsbosbeheer te kijken 
naar eventuele mogelijkheden in het lopende traject en komt 
daarover  met een mededeling.

PvdD, SP Reus, J. de INFRA 23/1 Staat afspraak ingepland met SBB (in januari 2023)
10-7-2023: PS Mededeling gepubliceerd over uitkomsten raadpleging van de eigen organisatie en SBB om te kijken naar 
eventuele mogelijkheden. 

Afvoeren 13/9: De commissie vindt de 
toezegging nog niet 
afgedaan.

EMS EMS116 23-11-2022 4. Nieuwe vervoerder OV-concessie 
IJssel-Vecht 2023-2035

Gedeputeerde de Reus zegt toe om de Staten te informeren over de 
uitkomsten van de (nog komende) gesprekken van EBS met de 6 
gemeenten over het fijn slijpen van de invulling van het 
vervoerplan.

CDA Reus, J. de S&B 16-01-2023 Gesprekken door EBS met de gemeenten zullen pas in Q1 2023 worden afgerond. Aansluitend zullen de Staten 
worden geinformeerd. 
10-07-2023 Op 28-06-2023 concessiehouder EBS nogmaals verzocht om per gemeente terugkoppeling te geven. 
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RND RND130 23-11-2022 9. Rondvraag De heer de Reus zegt toe om in contact te treden met de vereniging 
dorpsbelangen Tollebeek en hierover in Q1 een bericht aan de 
staten te sturen.

CDA Reus, J. de INFRA 23-01-2023 - Overleg met dorpsbelang is geweest. In februari volgt mededeling over de uitkomsten van dit overleg. 
10-7-2023-2023: PS Mededeling is gepubliceerd. Ginformeerd over contact met dorpsbeland Tollebeek aangaande aanleg 
provinciaal fietspad nabij Tollebeek.

Afvoeren

RND RND132 14-12-2022 6. Vragenhalfuurtje -VVD 
bodemdaling

Gedeputeerde Hofstra zegt toe PS en de reguliere commissie te 
informeren middels een mededeling over de voortgang in de 
ontwikkelingen van de pilot voor het landbouwgebied ten 
zuidwesten van Emmeloord i.h.b. het actuele overleg tussen 
provincie en waterschap Zuiderzeeland daarover.

VVD Simonse, J.N. S&B 16-01-2023 Wordt in Q1 opgepakt
10-07-2023 Afgedaan door middel van een mededeling aan PS van 22/06/2023 (#3135482).

10-07-2023 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan

13-9-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan

EMS EMS118 14-12-2022 11. Motie vreemd - Uitspreken 
tegen hinder Proefbedrijf ERTMS 
op de Hanzelijn

Gedeputeerde De Reus zegt toe dat hij PS actief zal informeren over 
de uitvoering van de motie ‘Uitspreken tegen hinder Proefbedrijf 
ERTMS op de Hanzelijn’. 

CDA Reus, J. de S&B 10-07-2023 Deze toezegging is uitgevoerd met de verzonden brief (3052843) aan de Staatssecretaris als bijlage is bij te voegen 
aan statenmededeling d.d. 26 januari 2023 (3040523). In de brief wordt aangestuurd op een bestuurlijk overleg met de 
Staatssecretaris. Hierop heeft de Staatssecretaris laten weten dit jaar in gesprek te gaan met de regio.
De Staatssecretaris heeft de 2e kamer laten weten rond de zomer van 2023 met de eerste beelden van de uitwerking van het 
Proefbedrijf te komen en provincie Flevoland hierbij te betrekken.  
Zodra er meer informatie bekend is over de uitwerking van het Proefbedrijf zullen PS hierover geïnformeerd worden.

10-07-2023 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan.

13/9: de commissie vindt de 
toezegging nog niet 
afgedaan.

RND RND133 11-1-2022 5. Stand van zaken Programma 
Nieuwe Natuur

Gedeputeerde Hofstra zegt toe om de doelen van NPLG zo spoedig 
mogelijk aan de staten te sturen.

VVD Hofstra, H.J. GE 20-01-2023: De doelen volgen binnenkort. 16-6-2023: Op 12 april 2023 zijn Provinciale Staten via een beeldvormende ronde in 
de integrale ad hoc commissie uitvoerig geïnformeerd over het Flevolands Programma Landelijk Gebied en de doelen van 
het NPLG.

Voorstel is om deze van de lijst te 
halen.

13-9-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan

RND RND134 11-1-2022 5. Stand van zaken Programma 
Nieuwe Natuur

Gedeputeerde Hofstra zegt toe om in april of mei een werksessie te 
organiseren voor de staten waarbij de mogelijkheid van een 
contourennota wordt overwogen. 

VVD, PVV Hofstra, H.J. GE 20-01-2023: betreft niet Programma Nieuwe Natuur maar Bijpraatsessie Stikstof en NPLG: Een werksessie voor mei 2023 wordt 
voorbereid. 16-6-2023: De werksessie over het Flevolands Programma Landelijk Gebied heeft op 12 april 2023 in de integrale 
ad hoc commissie plaatsgevonden.                        

Voorstel is om deze van de lijst te 
halen.

13-9-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan

EMS EMS119 25-1-2023 10a. Doorontwikkeling Batavialand Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om halfjaarlijks in de P&C cyclus 
over de voortgang van de doorontwikkeling van Batavialand te 
rapporteren.

CDA Berg, J. van 
den 

S&B 10-07-2023 Het programma doorontwikkeling Batavialand is overgegaan van de afdeling Strategie en Beleid (S&B) naar de 
afdeling Gebiedsontwikkeling en Europa (GE). Na het zomerreces zal PS worden geïnformeerd en wordt gestart met een 
halfjaarlijkse voortgangsrapportage.

10-7-2023 Om deze 
voortgangsrapportage door GE te 
laten uitvoeren in de 
halfjaarlijkse P&C cyclus.

EMS EMS121 22-2-2023 5. Vragenhalfuurtje:
Coronanoodfonds

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat de provincie in de 
communicatie op de website aandacht zal schenken wanneer de 
nieuwe subsidieregeling voor MKB en instellingen zoals in het 
aangenomen amendement is verwoord open zal worden gesteld.

VVD Jansen, C.A. Bestuur 08-05-23:  In maart is intern overleg geweest over het amendement, waaruit naar voren is gekomen dat de gewenste regeling 
onuitvoerbaar is vanwege o.a. de looptijd en staatsteun.
Dit heeft Sjoerd de Vries besproken in het PO met de heer Appelman (Gert-Jan was hierbij aanwezig). 
A.s. maandag komt er een schriftelijk voortgangsverslag hierover in het PO en gaat de week daarop in GS zodat de 
mededeling 23 mei in PS komt. (Marc Matthesius). 08-06-23: bedoeling om te bespreken in PO van 19-06-23. 
19-06-23 De opvolger van gedeputeerde Appelman (Jansen) zal zich gaan buigen over deze toezegging.

EMS EMS124 26-4-2023 5.Interpellatie debat: Horizon Gedeputeerde Appelman zegt toe met de Staten in overleg te gaan 
om de transparantie te vergroten. Dit is in lijn met zijn eerdere 
toezegging om tweemaal per jaar de Staten over Horizon te 
informeren en de afspraak dat Horizon PS minimaal 1x per jaar 
informeert in een beeldvormende sessie.

50PLUS Jansen, C.A. S&B 10-07-2023 Met de nieuwe gedeputeerde wordt besproken wanneer en hoe deze toezegging wordt opgepakt. Bedoeling is in 
de tweede helft van 2023 een uitgebreide sessie Horizon met de staten te organiseren.

EMS EMS125 26-4-2023 5.Interpellatie debat: Horizon Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het college komt met een 
mededeling met nadere informatie over het verschil tussen 
Groeifonds 1 en 2 (‘het luikje’) zodra e.e.a. is geëffectueerd;

50PLUS Jansen, C.A. S&B 10-07-2023 In de AvA van begin juni is het aangepaste investeringsreglement vastgesteld. De staten krijgen zsm een 
mededeling hierover.

EMS EMS126 26-4-2023 5.Interpellatie debat: Horizon Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het college komt met een 
mededeling met een toelichting in hoeverre het Strategisch  
Meerjarenplan 2023-2027 Horizon Flevoland passend is binnen de 
provinciale kaders.

VVD, PVV Jansen, C.A. S&B 10-07-2023 Momenteel wordt deze mededeling opgesteld. Verwachting is dat PS daar kort na het zomerreces over 
geïnformeerd wordt.

EMS EMS127 10-5-2023 5. Voortgangsnota 2022 
Metropoolregio Amsterdam

De gedeputeerde zegt aan de VVD toe om de statistieken omtrent 
het House of Skills beschikbaar te stellen aan de staten.

VVD Jansen, C.A. Bestuur 26-06-23: Komt aan de orde bij de behandeling van de voortgangsnota in 2024

EMS EMS128 10-5-2023 5. Voortgangsnota 2022 
Metropoolregio Amsterdam

De gedeputeerde zegt toe om een oplegger beschikbaar te stellen 
waarin duidelijk wordt welke activiteiten in Flevoland zijn geland. 

Jansen, C.A. Bestuur 26-06-23: Komt aan de orde bij de behandeling van de voortgangsnota in 2024

RND RND145 10-5-2023 9. Zienswijze ontwerpbegroting 
2023, 1e en 2e 
begrotingswijzigingen 2023 
Omgevingsdienst Flevoland & Gooi- 
en Vechtstreek (OFGV)

Gedeputeerde van Gaal zegt toe dat zodra er data beschikbaar zijn 
over het toezicht van de OFGV op energiebesparing de Staten te 
informeren;

PvdA Berg, J. van 
den 

S&B 10-07-2023 Op dit moment zijn er nog geen data beschikbaar. 10-07-2023 Aanhouden

RND RND148 17-5-2023 8. IPO-Voorjaarsnota Gedeputeerde zegt toe uit te zoeken waar het verzet van de 
provincies tegen het verslechteringsverbod buiten de Natura 2000 
gebieden vandaan komt (IPO-voorjaarsnota, 3.8 (GroenLinks)

GroenLinks Hofstra, H.J. S&B 10-07-2023 Een mededeling is in voorbereiding

EMS EMS130 31-5-2023 10a. Voortgangsnota 2024 
Metropoolregio Amsterdam 

De gedeputeerde zegt toe het initiatief over de Flevolandse 
indicatoren in dit huis op te starten en dat we in Flevoland gaan 
werken aan indicatoren voor Flevoland voor resultaten in de 
samenwerking met de MRA. (concept-verslag PS 31 mei)

PVV,VVD Jansen, C.A. S&B

EMS EMS131 31-5-2023 10c.IPO Voorjaarsnota 2023 De gedeputeerde zegt toe na te gaan en middels een mededeling PS 
te berichten in welke BestuursadviesCommissie (BAC VP) van het IPO 
het verslechteringsverbod is besproken.(concept-verslag PS 31 mei)

GroenLinks, 
PvdA, D66

Hofstra, H.J. S&B 10-07-2023 Er wordt aan een mededeling gewerkt

RND RND149 31-5-2023 11. Motie Vreemd De gedeputeerde zegt toe bereid te zijn mee te werken indien de 
Staten een bijeenkomst wenst over het thema kernenergie. (concept-
verslag PS 31 mei).

50PLUS Hofstra, H.J. S&B
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EMS EMS 132 7-6-2023 8. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting Het 
Flevolands Archief 2024 – 2027

Gedeputeerde Appelman zegt toe om in het bestuur van Het 
Flevolands Archief (HFA) in te brengen om de samenwerking tussen 
Maritieme Rijksdepot & HFA te gaan onderzoeken 

50PLUS Berg, J. van 
den 

CZ

EMS EMS 133 7-6-2023 8. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting Het 
Flevolands Archief 2024 – 2027

Gedeputeerde Appelman zegt toe om, voor 28 juni, de overgebleven 
technische vragen (BTW, weerstandscapaciteit, onderbouwing 
formatie) te beantwoorden (SLF, VVD, D66)

SLF, VVD, 
D66

Berg, J. van 
den 

CZ

RND RND151 7-6-2023 4. Programma NOVEX/Ruimtelijke 
puzzel Flevoland – input richting 
Rijk

Wanneer de governance van de rijk-regio afspraken rond is zullen 
de staten, naar verwachting voor de zomer, hierover worden 
geïnformeerd inclusief de plaats die de niet-fysieke leefomgeving 
hierin heeft gekregen.

PvdA Reus, J. de S&B

RND RND153 7-6-2023 8. Samenwerkings-verbanden Gedeputeerde Fackeldey zegt toe dat bij de behandeling van de 
jaarstukken 2022 op 14 juni wordt aangegeven welke andere partijen 
deelnemen in de verbonden partijen zoals genoemd in de paragraaf 
verbonden partijen.

FvD Hofstra, H.J.

RND & EMS RND154 14-6-2023 4 IPO Jaarstukken 2022 Gedeputeerde Fackeldey zegt toe het IPO advies aangaande 
faunabeheerschade aan de Staten doen toekomen 

PvdD Hofstra, H.J. S&B 10-07-2023 Mededeling Faunaschade #3139847 is verstuurd 10-07-2023 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan

13/9 de commissie EMS (SLF) 
vindt de toezegging nog niet 
uitgevoerd.

EMS EMS 135 28-6-2023 5. Vragenhalfuurtje Gedeputeerde de Reus zegt toe om met de gemeente en 
Dorpsbelang Espel in gesprek te gaan over de communicatie naar 
de achterban en om Dorpsbelang 
Espel en de bewoners langs de Espelerweg te betrekken bij de 
verdere inrichting van de Espelerweg.

CDA Reus, J. de S&B

RND RND155 28-6-2023 5. Vragenhalfuurtje Gedeputeerde Hofstra zegt toe in de volgende Jaarstukken de 
voortgang van de doelstellingen Bossenstrategie expliciet op te 
nemen. 

GroenLinks Hofstra, H.J. S&B

EMS EMS 136 28-6-2023 9a. Jaarstukken 2022 De commissaris van de Koning zegt toe met de Burgemeesters in 
gesprek te gaan om te achterhalen in hoeverre er sprake is van 
zorgen over zorgfraude 

CDA Verbeek, L. Bestuur 02-08-23: Een totaalbeeld of concrete cijfers zijn nog niet voorhanden bij de Flevolandse gemeenten. 
Gemeenten willen graag meer inzicht verkrijgen in de problematiek rond eventuele zorgfraude. Hierover is ook overleg met 
het RIEC.
In het kader van de (bestuurlijke) aanpak van ondermijnende criminaliteit hebben de provincie, RIEC en gemeenten 
periodiek contact omtrent de aan te pakken thema’s.
De ambitie is om zowel zorgfraude te kunnen (leren) herkennen en hier een passend handelingsperspectief voor te 
ontwikkelen in de komende 2 jaar.

02-08-23 Voorgesteld wordt om 
tot afvoeren van deze lijst over te 
gaan

EMS EMS 137 28-6-2023 9a. Jaarstukken 2022 Gedeputeerde Hofstra zegt toe met een kwartaalrapportage te 
komen waarin een voortgang is opgenomen t.a.v. de inkoop- & 
aanbestedingsregels en 
naleveringsregels

D66 Hofstra, H.J. CZ 11-07-23 vindt gesprek plaats met de bestuursadviseur om de wensen met betrekking tot de rapportage helder te krijgen

EMS EMS138 28-6-2023 9a.Jaarstukken 2022 Gedeputeerde Appelman zegt toe om de gevraagde stukken van 
Horizon onder geheimhouding beschikbaar te stellen

50PLUS Jansen, C.A. S&B

RND RND156 28-6-2023 9b. Concept ontwerp Flevolands 
Programma Landelijk Gebied

Gedeputeerde Hofstra zegt toe inwoners te betrekken bij de 
volgende fase van het FPLG.

PvdA Klopman, J. GE

RND RND157 28-6-2023 9b. Concept ontwerp Flevolands 
Programma Landelijk Gebied

 Gedeputeerde Hofstra zegt toe om de uitvoeringskosten van het 
FPLG  duidelijker op te nemen in het FPLG.

JA21 Klopman, J. GE

RND & EMS EMS 139 5-7-2023 4. Zomernota 2023 Het college zegt toe voor het einde van het jaar te komen met een 
nadere uitwerking van de dekking voor de Flevocampus.

VVD Hofstra, H.J. GE

RND & EMS EMS140 5-7-2023 4. Zomernota 2023 Het college zegt toe Provinciale Staten te informeren over het 
verwachte structurele financieel effect als gevolg van het vertrek 
van Leaseplan uit de provincie Flevoland.

VVD Hofstra, H.J.

RND & EMS EMS 141 5-7-2023 4. Zomernota 2023 Het college zegt toe Provinciale Staten via mededeling te doen 
toekomen de rapportage van Cebeon “Financiële en personele 
positie bij groei in Flevoland” van 2022 en de rapportage van de 
Randstedelijke Rekenkamer “Vervolgonderzoek beheer en 
onderhoud Wegen en Kunstwerken” van 2017.

D66 Berg, J. van den INFRA

RND & EMS RND158 5-7-2023 4. Zomernota 2023 Het college zegt toe Provinciale Staten via mededeling te voorzien 
van een nadere toelichting over het investeringskrediet PPLG.

D66 Hofstra, H.J.

RND RND159 12-7-2023 6. Experimentenkader 
batterijopslag

Het college zegt toe de quickscan Flora & Fauna, indien die in huis 
is, zo spoedig mogelijk naar de Staten te sturen.

Reus, J. de S&B

RND RND160 12-7-2023 6. Experimentenkader 
batterijopslag

Het college zegt toe het beleidskader batterijopslag zodanig tijdig 
aan te leveren dat het nog vóór het zomerreces 2024 in de 
commissie RND kan worden behandeld, inclusief een bijlage met 
wat is geleerd uit de experimenten.

Reus, J. de S&B

RND RND161 12-7-2023 6. Experimentenkader 
batterijopslag

Het college zegt toe de opmerkingen over het belang van goede 
communicatie en participatie bij de experimenten, mee te nemen 
naar de betreffende gemeenten. 

Reus, J. de S&B
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RND RND162 12-7-2023 7. Energieweerbaarheid Het college zegt toe dat rond oktober 2023 een mededeling naar de 
Staten zal gaan over de stand van zaken van het TNO-onderzoek in 
het kader van het programma Energiearmoede.

Reus, J. de S&B

RND RND163 12-7-2023 8. MITC - Partiële herziening 
Omgevingsprogramma

Het college zegt toe na de realisatie van het MITC te zijner tijd een 
terugkoppeling aan de Staten te geven over de wijze waarop door 
het MITC invulling is gegeven aan de natuurcompensatie.

Reus, J. de GE

RND RND164 12-7-2023 8. MITC - Partiële herziening 
Omgevingsprogramma

Het college zegt toe een gesprek aan te gaan met de RDW over het 
gebruik van lokale circulaire bouwmaterialen.

Reus, J. de GE

RND RND165 12-7-2023 8. MITC - Partiële herziening 
Omgevingsprogramma

Het college zegt toe om bij de gemeente Noordoostpolder aandacht 
te vragen voor een klimaat adaptieve waterhuishouding.

Reus, J. de GE

EMS EMS142 11-7-2023 5. Aangepast investeringsvoorstel 
Maritieme Servicehaven Noordelijk 
Flevoland

Het college zegt toe om terug te komen over welke momenten in het 
proces PS geïnformeerd over de stand van zaken t.a.v. de realisatie.

50PLUS Simonse, J.N. GE

EMS EMS143 11-7-2023 6. Kunstmuseum Almere Het college zegt toe de vragen van GroenLinks te beantwoorden 
t.a.v. contractbreuk en of 1 miljoen terug te vorderen is 
(GroenLinks).

Groenlinks Berg, J. van den S&B

EMS EMS144 11-7-2023 8. Economische Visie 2030 en 
Economisch Programma 2023-2028

Het college komt naar de Staten terug met een verduidelijking van 
de concrete financiële (met cijfers) uitwerking van de 
programmalijnen (16,2 miljoen)

JA21 Jansen, C.A. S&B

EMS EMS145 11-7-2023 8. Economische Visie 2030 en 
Economisch Programma 2023-2028

Het college zegt toe dat de financiële consequentie van het 
voorliggende besluit, zoals o.a. de druk om de vrije ruimte in de 
begroting, nader in beeld wordt gebracht 

JA21, SLF Jansen, C.A.

EMS EMS146 11-7-2023 8. Economische Visie 2030 en 
Economisch Programma 2023-2028

Het college zegt toe nadere uitleg te geven over de € 600.000,- voor 
Horizon (nadere duiding)

VVD, 50 
PLUS, BBB, 
e.a.

Jansen, C.A.

EMS EMS147 11-7-2023 8. Economische Visie 2030 en 
Economisch Programma 2023-2028

Het college zegt toe met een staatje te komen waar & wanneer er 
over de bedragen besloten is

SLF Jansen, C.A. S&B

EMS EMS148 11-7-2023 8. Economische Visie 2030 en 
Economisch Programma 2023-2028

Dit betreft een eerdere toezegging (EMS65, d.d. 22-9-2021)die door de 
commissie, in afstemming met de gedeputeerde, weer op de lijst is 
geplaatst:
Gedeputeerde zegt toe dat hij middels een 
aandeelhoudersinstructie aan de fondsbeheerder de scheidingen in 
het fondsbeheer wil gaan organiseren ter voorkoming van het 
kannibaliseren en dat hij de commissie hierover rapporteert.

50PLUS Jansen, C.A. S&B

EMS EMS149 19-7-2023 9b. Aangepast investeringsvoorstel 
Maritieme Servicehaven Noordelijk 
Flevoland 

Het college zegt toe met PS in gesprek te gaan over een nader 
voorstel over de logische momenten voor monitoring van het 
project Maritieme Servicehaven en met aandacht daarin voor brede 
welvaartsindicatoren en met een verkenning van mogelijke 
beleidsindicatoren. Nagegaan wordt door de Procedurecommissie 
of dat in de commissie Planning & Controle plaatsvindt of in de 
Statencommissie. 
(zie ook toezegging EMS 142)

PvdA, 
50Plus, 
GroenLinks

Simonse, J.N.

EMS EMS150 19-7-2023 9a. Zomernota Het college zegt toe te onderzoeken of de openstelling van het 
parkeerterrein van het provinciehuis voor het opladen van 
elektrische auto’s kan worden verruimd, ook toegankelijke voor 
personeel, en daarbij mee te nemen in hoeverre de toekomstige 
verbouwing impact heeft op de parkeerruimte. 

D66 Reus, J. de 

EMS EMS151 19-7-2023 9e. Economische Visie 2030 en 
Economisch programma 2023-2028

Het college zegt toe tijdens de technische sessie over Horizon een 
toelichting te geven op de juridische en inhoudelijke kaders en de 
positie van de staten daarin en waar mogelijk transparantie te 
geven inhoudelijk op overige onderwerpen.

50PLUS Jansen, C.A.

EMS EMS152 13-9-2023 8. Flevolands energienoodfonds Het college zegt toe om in de opdracht voor de uitvoering van de 
verordening als voorwaarde op te nemen dat EEF langs komt voor 
energie besparende en isolatiemaatregelen.

SLF Hofstra, H.J.

RND RND 166 27-9-2023 5. vragenhalfuurtje
(PvdD- Asfaltcentrale Lelystad

CONCEPT (in afwachting van besluitenlijst)
Het college zegt toe dat de meetgegevens van de asfaltcentrale met 
de Staten gedeeld worden.

PvdD Berg, J. van 
den 

EMS EMS153 (?) 27-9-2023 5. vragenhalfuurtje
(PvdD-kinderen in noodopvang

CONCEPT (in afwachting van besluitenlijst)
Het college zegt toe om de gestelde vragen schriftelijke te 
beantwoorden

PvdA Reus, J. de 

RND RND 167 (?) 27-9-2023 9a. Zienswijze bestemming 
jaarrekeningresultaat 2022 en 1e en 
2e begrotingswijziging 2023 
omgevingsdienst Flevoland & Gooi- 
en Vechtstreek

CONCEPT (in afwachting van besluitenlijst)
het college zegt toe met de Procedurecommissie (Griffie) in gesprek 
te gaan voor het agenderen van een werkbezoek aan de OFGV

VVD Berg, J. van 
den 
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